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Vragen RijswijksBelang  
 
1: Aangezien u met de exploitanten van de kermis  gaat evalueren 
ivm de ongeregeldheden, zou u willen opperen of het in Rijswijk ook 
mogelijk is om de volgende keer een prikkelarme dag te organiseren? 
( dit willen faciliteren?)   
 
 Dankzij de prikkelarme dag kunnen ook mensen met bijvoorbeeld 
epilepsie, autisme of verstandelijke  beperkingen,   maar ook voor 
mensen (bijvoorbeeld ouderen) die om andere reden niet zo goed 
tegen de prikkels kunnen genieten van de kermis.  
 
Het hoeft geen hele dag te zijn, maar bv 2 uurtjes op één dag. 
 
Attracties maken dan bv  twee uur lang minder geluid, geen 
flitslichten en draaien  de snelle attracties op minder hoge snelheid. 
 
Bent u daartoe bereid?  ( Ook elders in het land is het een succes) 
 
2: De zomer komt er weer aan, dat betekend dat de parken weer 
volstromen met ( jonge) lui, denk aan het Wilhelminapark, Park 
Hofrust, Park Schoonoord, enz. 
De afgelopen jaren ondervonden deze parken veel overlast, met 
name van bezoekers die hun vuil achter lieten. 



Met de wetenschap van nu, welke voorzorg en of maatregelen gaat u 
nemen? , heeft u een plan van aanpak om de overlast van zwerfvuil   
proberen te beperken in onze mooie Rijswijkse parken?  
 
3: Toegankelijkheid evenementen voor mensen met een beperking. 
 
Dank voor de aandacht die nu al  gevraagd wordt voor deze 
doelgroep in de vergunning aanvraag, onze fractie is hier al enorm 
blij mee. 
 
U geeft aan in uw IB brief wettelijk geen mogelijkheden zijn om 
toegankelijkheid af te dwingen voor deze doelgroep…. 
 
Er is hier geen landelijk beleid voor, als u dat bedoeld? 
 
Sinds 14 juli 2016 geldt het VN-verdrag Handicap. Het doel van dit 
verdrag is dat de positie van mensen met een beperking verbetert. 
De Rijksoverheid zet zich hiervoor in. Bijvoorbeeld door te 
voorkomen dat scholen of werkgevers mensen met een beperking 
uitsluiten.  Om het verdrag geldig te maken (ratificeren) in Nederland 
heeft het parlement twee wetten aangenomen. Namelijk een wet om 
het verdrag goed te keuren en een wet om het verdrag uit te voeren. 
 
 Ziet u de mogelijkheid of bent u bereid te onderzoeken of er lokaal 
beleid op gemaakt kan worden in Rijswijk ?  
 
Aangezien de Rijksoverheid ons schriftelijk heeft laten weten 
toegankelijkheid evenementen voor minder en invalide mensen  
beleid is, waarvoor de gemeente verantwoordelijk is. 
 
Ik citeer:“ Het zijn gemeentelijke bepalingen of handelingen” 
 
“ Uw vragen gaan over beleid waarvoor de gemeente 
verantwoordelijk is” 


